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Superior Court of Washington, County of   

华盛顿州 县高等法院 

 

In the Guardianship/Conservatorship of: 

关于以下个人的监护/保护： 

_______________________________, 
Individual/Minor 

个人/未成年人 

No. ________________________ 

编号  

Motion for Order Closing 
Guardianship/Conservatorship 
and Discharging Guardian/CO 
(PTORCG) 

关于终止监护权/保护权并解除监
护人/CO令的请求(PTORCG) 

 

Motion for Order Closing Guardianship/Conservatorship  
and Discharging Guardian/Conservator 

关于终止监护权/保护权 

并解除监护人/保护人令的请求 

1. Guardianship/ Conservatorship History 

 监护权/保护权记录  

The undersigned [  ] guardian  [  ] conservator was appointed [  ] full  [  ] limited guardian/ 
conservator on (date)  . The most recent report was approved on  
(date)  . 

在下方签名的 [-] 监护人 [-] 保护人于以下日期被指定为 [-] 完全 [-] 有限监护人/保护人：
（日期）  。最新报告于以下日期获得批准 

（日期） 

2. Reason for Closing 

 终止原因 

[  ] The Individual died on (date)  . 

 此人于以下日期去世：（日期） 
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[  ] The Individual had a will and it is in my possession. I have filed it with the court. If 
feasible, I will inform the personal representative or a beneficiary of the will. 

 此人有遗嘱，并且由我持有。我已向法院提交了该文件。如果可行，我将通知遗嘱
中的个人的代表或受益人。  

[  ] It has been 40 days since the Individual’s death and no one has petitioned the 
court to start a probate and have a personal representative appointed. I am the 
conservator and I request that I be given the powers of the personal 
representative to administer and distribute the decedent’s estate. 

 自此人去世已过去40天，但无人向法院申请启动遗产认证程序或任命个人代表。
我是保护人，我请求授予我个人代表的权力来管理和分配死者的遗产。 

[  ] The final report of the conservatorship was approved on (date) .  
The conservator has taken the following steps to distribute the conservatorship 
estate to the individual's estate or as otherwise ordered by the court:   

 保护权最终报告于以下日期获得批准：（日期） 。保护人已采取以下步
骤或按照法院的其他命令将保护权财产分配至个人财产中： 

  

  

[  ] The Minor turned [  ] 18  [  ] 21 or was emancipated. I have transferred all assets of 
the conservatorship to the Minor. 

 该未成年人已年满 [-] 18 [-] 21 岁或已获得自由。我已将所有保护权资产转移给该未成
年人。 

[  ] The Individual is able to perform the essential requirements for their health, safety, 
and welfare. 

 该个人能够满足其健康、安全和福利的基本要求。 

[  ] The Individual is able to manage their property and financial affairs. I have 
transferred all assets of the conservatorship to the Individual. 

 该个人能够管理其财产和财务事务。我已将所有保护权资产转移给该个人。 

[  ] Other:   

 其他： 

  

3. Bond 

 保函  

[  ] Does not apply. No bond was required. 

 不适用。无需保函。  

[  ] A conservatorship bond in the amount of $ with (name of insurer on 
bond)   identified by bond number 
_______________ was filed and approved in this case. 

 保护权保函金额为$ 提供方（保函保险公司名
称）   保函编号 
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  已在本案中提交并获得批
准。 

4. Fees 

 费用 

[  ] The guardian/conservator has incurred fees in the amount of $  
and costs in the amount of $ . 

 监护人/保护人产生费用，金额为$  开支为$ 

[  ] The guardian/conservator has incurred attorney’s fees in the amount of $  
and costs in the amount of $ . 

 监护人/保护人产生律师费，金额为$  开支为$ 

Wherefore, the Guardian/Conservator requests an order: 

因此，监护人/保护人请求下令： 

5. Determining that the guardianship and/or conservatorship proceeding is completed. 

 确定监护权和/或保护权程序已完成。 

6. Discharging the guardian and/or conservator. 

 解除监护人和/或保护人的资格。 

7. Exonerating the bond filed in this case, if any. 

 免除本案中的保证金义务（如果有）。 

8. Directing the clerk of the court to: 

 指示法庭书记员： 

[  ] close this case. 

 结案。 

[  ] issue Letters Testamentary or Letters of Administration. 

 签发遗嘱认证书或管理人任命书。 

Guardian/Conservator fills out below: 

监护人/保护人填写以下内容： 

I declare under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the facts I have 
provided on this form (including any attachments) are true. 

本人特此声明，本人在此表格（包括任何附件）中提供的信息若有不实，愿依照华盛顿州法律而
接受伪证罪处罚。  

[  ] I have attached (#):  pages. 

     本人已附上(#)：  页。  

Signed at (city and state):   Date:   

签字地点（城市和州）：   日期： 

    
Guardian/Conservator signs here Print name 

监护人/保护人在此签名 请工整填写姓名  
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Presented by: 

提交人：  

      
Lawyer signs here Print name and WSBA No. Date 

律师在此处签名 请工整填写姓名和WSBA编号 日期 

 


